
Bakgrund 
 
 
Idag så spelas en majoritet av seriematcherna på distriktsnivå på fler än två bord samt 
utan domare. Detta gör att det kan uppstå situationer där fusk kan inträffa och att 
räkningen glöms bort efter långa bolldueller. När en match spelas på fyra bord menar vi 
att även lagkänslan lätt försvinner och det skapas även en känsla av att matcherna ska 
spelas så fort som möjligt. För de lägre divisionerna är detta ett mindre problem, men för 
högre divisioner vore det önskvärt att erbjuda en mer professionell matchsituation. 
 
 
 
Motion 
 
 
Vi i Solna BTK vill att varje seriematcher i högre divisioner inom distriktet ska spelas med 
domarbord och att det är spel på helst 2 bord. Detta för att man ska minska antalet 
situationer där otydligheter eller konflikter under spelet uppstår samt att man kan ge en 
bättre lagkänsla. Att spela utan domare förmedlar också en känsla om korpen och att 
seriespelet vi spelar inte betyder något.  
 
 
Vi vill att detta ska provas i tre säsonger för division 4 som är serien under de nationella 
serierna. Vill hemmalaget att matchen ska spelas på fler än 2 bord så ska hemmalaget 
ansvara för domare till de extra borden (behöver inte vara utbildade domare). Detta kan 
också ses som ett rekryteringstillfälle att få fler domare till Svensk Bordtennis.  
 
 
Idag så spelar enbart 2 av 16 klubbar i division 4 efter 19:00 (19:15 respektive 19:30) 
vilket gör att det är genomförbart att spela på två bord då en match som spelas ut tar 
ungefär 3 timmar och de flesta klubbarna har bokat sina lokaler till åtminstone 22:00. 
 
 
_______________________________ 
Håkan Björk 
Solna BTK 
2024-01-24 
 
 
Stockholms Bordtennisförbunds styrelse tillstyrker motionen med tillägget 
att de första 2 åren införa detta som en rekommendation för att år 3 införa 
regeln fullt ut. 
 
Stockholms Bordtennisförbund årsmöte bordlägger motionen med 
tillägget att utreda frågan vid kommande föreningsträffar och presentera ett 
nytt förslag till nästa årsmöte. 


